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Onderwerp 
Historisch stuk Napoleonweg bij Hulten. 
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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

1 oktober 2024 

Ons kenmerk 

C2342569/5992048  

Uw kenmerk 

- 

Programma 

Infrastructurele Projecten 

Bijlage(n) 

- Bij brief van 9 september 2024, ingekomen op 10 september 2024, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. De provincie is betrokken bij het project N282 Rijen – Hulten. Is de 
provincie door aannemer Heijmans op de hoogte gesteld van de vondst van 
het stuk Napoleonweg bij Hulten? Zo nee, waarom niet?  
Antwoord: Ja, de provincie is door aannemer Heijmans op de hoogte gesteld 

van de vondst van het stuk Napoleonweg bij Hulten. 

 
2. Volgens het eerder aangehaalde artikel van BN DeStem bestaat het 
oorspronkelijke plan uit het inrichten tot groen van de door werkzaamheden 
vrijgekomen stuk weg. Is het college het met de PVV eens dat dit zou moeten 
worden heroverwogen, omdat het gevonden stuk Napoleonweg een 
belangrijk stuk erfgoed vormt? Zo nee, waarom niet?  
Antwoord: Ja, sterker nog, direct nadat de vondst bekend werd voor de 

provincie Noord-Brabant hebben we besloten om te heroverwegen of deze 

specifieke locatie nog als groen moet worden ingericht. 
 
 
 
 
3. Archeoloog Jurgen Rap, tijdens de open dag aanwezig, is van mening dat 
het gevonden stuk weg intact moet blijven: “Zet er bankjes omheen, een 
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informatiebord erbij. Kun je genieten van een mooi stukje cultureel erfgoed.”. 
Is het college bereid om deze suggestie over te nemen? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord: Ja, bij de heroverweging zullen we ook deze suggestie betrekken. 

Om tot de daadwerkelijke inrichting te komen zullen we samen met de 

opdrachtnemer bekijken wat technisch mogelijk is, passend binnen het 

beschikbaar projectbudget. 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

mr. I.R. Adema drs. G.H.E. Derks MPA 
 

 

 

 

 

 

(In verband met de Algemene verordening gegevensbescherming (AVG) is deze brief niet voorzien 

van een (digitale) handtekening) 


